

لصحة الأجيال
For Healthy
Generations



منخفض
الصوديوم
Low Sodium



mai
TURKIYE
Natural Mineral Water from Turkey

www.maiturkiye.com

Why Mai Turkiye ?

WHY NATURAL MINERAL WATER?

Following oxygen, the very second vital thing is water for human life. That's why, the water we drink is supposed to consist of ideal mineral compounds which are good for our health. MAI TURKIYE has these minerals within itself, without requirement of any other intervention.

FEATURES OF "NATURAL MINERAL WATER OF MAI TURKIYE"

Water Reserves (Water Sources) MAI TURKIYE is supplied from high mountains of Sapanca cove red with snow for five months of a year. Having no risk of pollution by human factor, MAI TURKIYE contains of minerals which are significant for life of creatures. MAI TURKIYE has a water discharge of 35 Lt/sec.

لماذا ماي تركيا ؟

لماذا مياه الينابيع الطبيعية ؟

أن أهم مادة لحياة الانسان بعد الأوكسجين هي المياه. لذلك فإن المياه التي نشربها يجب أن تتوفر فيها المركبات المعدنية المثالية المفيدة لصحتنا. إن "مياه ماي تركيا" تحتوي على تلك المركبات المعدنية دون حاجة إلى أية مدخلات أو معالجات.

مواصفات "مياه الينابيع الطبيعية - ماي تركيا"

تتحد "مياه الينابيع الطبيعية - ماي تركيا" من جبال صينجا الشاهقة التي تغطيها الثلوج لمدة خمسة أشهر في السنة. إن مياه الينابيع الطبيعية - ماي تركيا البعيدة عن مخاطر التلوث بسبب العوامل البشرية، تحتوي على مركبات معدنية غنية تعتبر ضرورية لحياة الانسان. إن معمل "مياه الينابيع الطبيعية - ماي تركيا" لديه تدفق مائي يساوي 35 لتر/ثانية.



منطقة الانتاج

تصل "ماي تركيا" إلى المعمل من مسافة تتراوح بين 17 و 21 كلم بواسطة انابيب خاصة تتوفر فيها مواصفات المواد الغذائية المطبقة في العالم.

إن معمل "ماي تركيا" هو واحد من اكبر المنشآت في منطقة صينجا التركية وهو مجهز بأدوات الانتاج والتقنيات الأحدث في هذا القطاع.

إن "ماي تركيا" تقدم منتجاتها إلى زبائننا ضمن معايير ومقاييس نظام سلامة الغذاء وضمن معايير ممارسات التصنيع الجيدة و ذلك بإدارة وإشراف مهندسي الأغذية العاملين في المعمل.



"MAI TURKIYE Natural Mineral Water reaches our consumers after packaging process in our smart factories equipped with state of the art-technology."



Our Laboratories

In our laboratories equipped with state of the art-technology, microbiologic and chemical analysis are performed for our product everyday. Besides, monthly and annual analysis and audits are carried out by Ministry of Health of Republic of Turkey.

مختبرنا

يجري القيام بالتحاليل الميكرو بولوجية و الكيمائية للمياه بشكل يومي في مختبرنا المجهز بأحدث وأفضل المعدات والتقنيات. إلى جانب ذلك تقوم الاجهزة التابعة لوزارة الصحة التركية بإجراء تحليلات و تدقيقات شهرية وسنوية للمنتجات.

القيمة المعدنية NUTRITIONAL VALUES

Composition	mg/L	المكونات
Calcium	24	كالمسيوم
Magnesium	1.4	مغنيسيوم
Sodium	1.3	صوديوم
Potassium	0.6	بوتاسيوم
Chloride	0.88	كلوريدات
Sulfate	2.11	كبريتات
Bicarbonate	64	بيكربونات
Nitrates	0.59	نترات
Carbonate	<1	كاربونات
Fluoride	0.01	فلوريدات
Total Hardness	4.3Fr	العسر الكلي
pH	7.5	الرقم الهيدروجيني
TDS	149	المواد الصلبة الذائبة الكلية

مياه معدنية طبيعية منخفضة في محتوى المعادن

Low Mineral Content

Area of Production

Natural Mineral Water of MAI TURKIYE is downed from average distance of 17-21 km to factory with pipelines applicable to global codex alimentarius.

Factory of MAI TURKIYE Natural Mineral Water is one of the biggest facilities of the area, equipped with information technologies and modern producing equipments.

Natural Mineral Water of MAI TURKIYE provides its product to its clients within the management of food engineers and under the guarantee of HACCP (Food Safety System) and GMP (Good Manufacturing Practices)



**Mai Turkiye
natural
mineral water
shipping list for
40ft container**

Products Type	The number of bottles in the per package	The number of bottles in the per pallet	The number of bottles in the per container	The package capacity for each container
200 ml PET	12	384	22	8.448
330 ml PET	12	264	22	5.808
500 ml PET	12	192	22	4.224
1.5 ltr PET	6	140	21	2.940
5 ltr PET	4	48	21	1.008
10 ltr PET	2	45	21	945
250 cc. PET Cups	48	63	21	1.323
P. 0.33L Glass Bottle	12	208	21	4.368
P. 0.75L Glass Bottle	6	222	18	3.996

For Trade Enquiries



DUBAI
Phase 2 C 16, Dubai Industrial City
P.O. Box : 98382, Dubai,
United Arab Emirates
Tel : +971 4 45 66 105
Fax : +971 4 45 66 208

RAS AL KHAIMAH
P.O. Box 31144
Ras Al Khaimah,
United Arab Emirates
Tel: +971 7 233 11 44
Fax: +971 7 233 11 45

Email: info@maiturkiye.com | www.maiturkiye.com

+971 50 111 44 03

